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RM – KSS/11/03/14 

Protokół  
z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

 Rady Miejskiej w Rzgowie 

odbytego w dniu 18 marca 2014 r.  

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 
 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji Marek Skalski 

udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście w osobach Burmistrza Rzgowa Jana Mielczarka, 

Dyrektora GOK-u i GOSTiR-u Wojciecha Skibińskiego, Z-cy Burmistrza Jadwigi 

Pietrusińskiej oraz Chórmistrza Chóru „Camerata” Izabeli Kijanki.  

Przewodniczący Komisji po powitaniu członków Komisji, zaproszonych gości i stwierdzeniu 

quorum uprawniającego do podejmowania decyzji, o godz. 14.15 rozpoczął posiedzenie 

Komisji zgodnie z zaproponowanym porządkiem: 

1. Omówienie tematu związanego z Chórem "Camerata". 

2. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. 

Posiedzenie zwołane zostało na wniosek Burmistrza.  

Burmistrz poinformował, że otrzymał informację, iż Chór „Camerata” nie może wyjechać na 

warsztaty szkoleniowo-turystyczne. Członkowie Chóru złożyli pismo w tej sprawie, gdyż 

złożony wniosek został odrzucony. Burmistrz dokonał konsultacji z Dyrektorem GOK i 

poprosił o zwołanie komisji i wyjaśnienie sprawy. Burmistrz chciałby żeby na wyjazd 

pojechali wszyscy chórzyści, ale wyjazd ma mieć charakter warsztatów.   

Przewodniczący Komisji Marek Skalski zauważył, że komisja nie odrzuciła wniosku, a 

jedynie wróciła go do poprawy, zgodnie z przyjętymi wytycznymi w zatwierdzonym 

wcześniej Regulaminie. Komisja była także gotowa zwołać sie w ciągu kilku dni w razie 

złożenia poprawionego wniosku, ale wniosek nie wpłynął.  

Chórmistrz „Cameraty” Izabela Kijanka powiedziała, że składając wniosek kierowała sie 

wytycznymi zgodnie z przyjętym regulaminem. Wniosek został odrzucony przez Dyrektora 

gdyż za mała grupa chce jechać na warsztaty i wyjazd jest zbyt drogi. Dyrektor w piśmie 

skierowanym do p. Kijanki poprosił o złożenie realnego wniosku o wyjazd chóru „Camerata”, 

takiego był przynajmniej 80% chórzystów jechało na wyjazd. Obecnie na wyjazd 

zadeklarowała się 18 osób. Na początku do Polski chciało jechać 8 osób, natomiast na wyjazd 

zagraniczny 12 osób.  

Dyrektor GOK i GOSTiR Wojciech Skibiński powiedział, że musi myśleć o wszystkich 

grupach działających przy GOK. Dyrektor zaproponowałby szukać współpracy z innymi 

podmiotami kulturowymi.  

Chórmistrz „Cameraty” Izabela Kijanka powiedziała, że chórzystom został rozdany 

regulamin, w którym nie ma mowy o tym, że 80 % grupy musi jechać na wyjazd 

szkoleniowy. P. Kijanka jest gotowa złożyć poprawiony wniosek, ale jak na razie chórzyści 

nie godzą sie na żadną zaproponowaną wersję. Wygrała opcja wyjazdu do Czarnogóry.   

Przewodniczący Komisji Marek Skalski powiedział, że jest zszokowany postawą osób 

zaangażowanych w kulturę, którzy mówią, że im sie należy nagroda za pracę. Jest to 

roszczeniowe podejście do sprawy.  

Chórmistrz „Cameraty” Izabela Kijanka powiedziała, że w regulaminie daje się możliwość 

wyjazdu, jako nagrody za pracę w kulturze i ludzie chcą z tego skorzystać.  

Dyrektor GOK i GOSTiR Wojciech Skibiński zapytał kto ustala nagrodę. Ustalono, że mamy 

szukać kontaktów. Czy p. Kijanka podjęła działania, aby znaleźć kontaktów, szkoleń.  

Chórmistrz „Cameraty” Izabela Kijanka powiedziała, że nagrodą są pieniądze i niezależnie 

gdzie wyjazd się odbywa. Wyjazd chóru nie jest wyjazdem na plażę.  Chór od dni Rzgowa do 

czerwca następnego roku koncertuje i pracuje. Jest ciągłość pracy, ćwiczą rzetelnie.  
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P. Kijanka podjęła działania zmierzające w nawiązaniu współpracy z innymi chórami, ale nie 

widać entuzjazmu wśród chórzystów.  

Przewodniczący Komisji Marek Skalski uważa, że należy przeredagować przyjęty regulamin 

tak, aby jasno określić zasady wyjazdu.  

Dyrektor GOK i GOSTiR Wojciech Skibiński powiedział, że wyjeżdżając na dwa tygodnie 

pani Iza wyrabia nadgodziny, gdyż jest na etacie w GOK-u i nie ma jej w pracy prawie trzy 

tygodnie. Koszt dla 10 osób, którzy wyjadą do Czarnogóry wraz z opiekunem to 10 tys. zł. 

Jeżeli przyjdą kolejne grupy podlegające pod GOK to budżet GOK tego nie udźwignie.  

Burmistrz ma już wyrobione zdanie i znajdzie konkretne rozwiązanie w tej sprawie. Decyzja 

będzie w tym tygodniu.  

Dotacja 500 zł już nie funkcjonuje, kwota jest zależna od ilości wyjazdu wszystkich grup.  

Dyrektor GOK Wojciech Skibiński powiedział, że doszło do sytuacji, że nie rozmawia sie o 

kulturze, a o żądaniach. Dyrektor przeprosił za takie działania. Jeżeli dalej będzie taka 

sytuacja Dyrektor się pod tym nie podpisuje i składa rezygnację ze stanowiska.  

Z-ca Burmistrza Jadwiga Pietrusińska podała przykład wyjazdu Orkiestry Dętej, który 

rzeczywiście związany jest z promocją i reklamą gminy, podobnie jest z grupą „Rzgowian”. 

Grup z GOKu przybywa, żądania też sie zwiększają. Dlatego obawa Dyrektora o budżet, 

który nie zwiększa się. W Chórze „Camerata” zapomniano o idei wspólnych wyjazdów i nie 

szuka sie rozwiązania, które zaspokoi całą grupę. Rolą instruktorów jest to, aby urealniać 

członkom grup sytuację wyjazdu.  

Chórmistrz „Cameraty” Izabela Kijanka powiedziała, że większość chórzystów jest 

zdecydowana na wyjazd do Czarnogóry. 

Przewodniczący Komisji Marek Skalski powiedział, że w regulaminie trzeba jasno określić 

wyjazdy zagraniczne i krajowe. Ponadto nie może być tak, że Dyrektor nie jest zapoznany z 

treścią pism, jakie trafiają do Rady. Ta zasada nie dotyczy tylko GOK-u, ale też innych 

podmiotów.  

Burmistrz po wysłuchaniu stron podejmie decyzję.  

Ad.2.  

Zmieniono decyzję na temat organizacji Dni Rzgowa. W tym roku odbędą się 30 sierpnia w 

sobotę.  

 

 Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

 

 

  Protokołowała:                                                                             Przewodniczy 

Przewodniczący Komisji Spraw  

  Społecznych: 

 

  Marek Skalski 


